
 

 

 

 

 

 

 

 

 
KLASA: 025-01/22-01/1 
URBROJ: 2103-64-01-22-2 
Bjelovar, 14. veljače 2022. 
 

ZAPISNIK 
s 10. sjednice Školskog odbora 

 
Početak sjednice: 19,30 
Prisutni: Sanjin Milošević, Željkica Crnković, Žaklina Marčinković Ambrozić i Dario Obran 
Odsutni: Ostali prisutni: Vladimir Štefanec, prof .ravnatelj, Nada Antonić voditeljica računovodstva 
Zapisničar: Ivan Rajnović 
Mjesto održavanja: putem aplikacije ZOOM 14. veljače 2022. 
 
Topic: Sjednica školskog odbora 
Time: Feb 21, 2022 19:30 
Join Zoom Meeting 
https://us02web.zoom.us/j/81230649164?pwd=UU5nUlc0aW5pZS90RWVzYmU3Zkh3Zz09 
Meeting ID: 812 3064 9164 
Passcode: d3X0DT 

DNEVNI RED: 
 
1) Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Školskog odbora 
2) Usvajanje Izvješća o godišnjem obračunu za 2021. godinu (Izvješće će prezentirati gđa. Nada Antonić) 
3) Davanje prethodne suglasnosti za zasnivanje radnog odnosa 
4) Razno 
 

Predsjednica je pozdravila sve nazočne i pročitala dnevni red. Izmjena i nadopuna nije bilo te je dnevni 
red jednoglasno usvojen. 

 
Ad 2. 

 
Predsjednica otvara drugu točku dnevnog reda Usvajanje Izvješća o godišnjem obračunu za 2021. 

godinu i daje riječ voditeljici računovodstva Nadi Antonić. Svi članovi dobili su na e-mail tablicu s prihodima i 
rashodima za 2021. godinu i pisano obrazloženje iste. Voditeljica računovodstva pročitala je i pojasnila 
najbitnije pojedinosti proračuna. Ista je upoznale članove Školskog odbora koje akte bi isti morali usvojiti. 
Pitanja i prijedloga nije bilo te se pristupilo glasovanju. 

 Jednoglasno je donijeta odluka o prihvaćenju godišnjeg obračuna Ekonomske i birotehničke škole 
Bjelovar za 2021. godinu.  

 Jednoglasno je donijeta  odluka o pokriću manjka prihoda nad rashodima od nefinancijske imovine za 
2021. godinu. 

Jednoglasno je usvojen prijedlog odluke o utrošku viška prihoda nad rashodima koja se šalje na 
davanje prethodne suglasnosti Bjelovarsko-bilogorskoj županiji.  

 
Predsjednica je zahvalila voditeljici računovodstva Nadi Antonić na prezentaciji Izvješća. 
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Ad 3. 
Predsjednica otvara drugu točku dnevnog reda Davanje prethodne suglasnosti za zasnivanjem radnog 

odnosa i daje riječ ravnatelju škole Vladimiru Štefancu. Isti je upoznao članove Školskog odbora o provedenom 
natječaju za popunu radnih mjesta: 

 stručni suradnik – pedagog jedan izvršitelj na neodređeno puno radno vrijeme,  

 nastavnik ekonomske grupe predmeta dva izvršitelja na neodređeno puno radno vrijeme. 
Ravnatelj je pročitao imena prijavljenih kandidata na oba natječaja i koji su od istih mogli pristupiti na procjenu 
odnosno testiranje. Od kandidata koji su pristupili procjeni odnosno testiranju najviše bodova  osvojili su: 

 Kristina Kelemin Krce iz Bjelovara – radno mjesto stručni suradnik – pedagog 

 Nataša Ćurković iz Bjelovara i Gabriela Kralj Bartovčak iz Đurđevca – radno mjesto nastavnik 
ekonomske grupe predmeta. 

Ravnatelj je zatražio od članova Školskog odbora davanje prethodne suglasnosti za sklapanjem ugovora o 
radu s istima. 

Pitanja i prijedloga nije bilo te su članovi Školskog odbra jednoglasno dali prethodnu suglasnost 
ravnatelju da može sklopiti ugovor o radu na neodređeno puno radno vrijeme: 

 s Kristinom Kelemin Krce iz Bjelovara za radno mjesto stručnog suradnika –pedagoga i 

 s Natašom Ćurković iz Bjelovar i Gabrielom Kralj Bartovčak iz Đurđevaca za radno mjesto 
nastavnika ekonomske grupe predmeta na neodređeno puno radno vrijeme. 

 
Ad 4. 

Predsjednica otvara četvrtu točku dnevnog reda Razno i za riječ se javio ravnatelj Vladimir Štefanec, 
isti je govorio o Decentraliziranim sredstvima Bjelovarsko – bilogorske županije koji su namijenjeni za 
funkcioniranje škole. Spomenuo je da će uskoro biti tiskan Ljetopis škole, trenutno stanje  s realiziranim 
tužbama djelatnika vezao uz isplatu razlike plaće i  podjeli covid testova učenicima škole. 

 Drugih pitanja i prijedloga nije bilo te je predsjednica zahvalila svima na sudjelovanju na sjednici 
Školskog odbora. 

 
 Sjednica je završila u 20,20 sati 
 
 
 
          Zapisničar:                                                                                     Predsjednica Školskog odbora 
 
      ______________________                   __________________ 
          Ivan Rajnović                                                   Željkica Crnković, prof.                                                                   


